

廖末喜舞蹈劇場 Liao Mo-hsi Dance & Theater

藝術總監 Artistic Director :
廖末喜 Chang Liao, Wei-Shi

聯絡人 Contact :
薛應捷 HSUEH, Ying Chieh

電話 Tel :
+886-6-236-8596

E-mail :
pontiac2@ms24.hinet.net

網址 Website :
http://www.liao-mo-hsi.com.tw/

團隊地址 Address :
70143臺南市東區長榮路二段32巷163號
No.163, Ln. 32, Sec. 2, Changrong Rd., East Dist., Tainan
City 70143, Taiwan (R.O.C.)

以跨領域的大膽嘗試，結合舞蹈藝術與文學、音樂、美術，融會創新的表演手法，讓不同元素的個體，結合成新的群體，讓個別元素各自抒發其特有的內涵。近年來以臺灣的風土民情、人文與藝術美學為素材，融合為「廖末喜舞蹈劇場」的創作風格及永續經營的發展方向。

Liao Mo-hsi Dance & Theater incorporated dance, literature, music and art in its unique and innovated performing technique. Different old elements all came together to build something new. Drawing power from Taiwanese culture, habits and aesthetics, the dance theatre formed its style and confirmed its direction.



《靈動運河》，趙傳安攝（2012） | The canal Photo by CHAO, Chuan-An



《序—生命之河》，趙傳安攝（2012） | Prologue—the River of Life Photo by CHAO, Chuan-An



《青春的浪漫》，趙傳安攝（2012） | Photo by CHAO, Chuan-An

序—生命之河 (2012)

古早的運河如仙女的束帶，把海洋牽到台南討海人的家，漁孃穿梭於河上，雪白長布有如波光粼粼的美麗運河，舞者舞動著白色長裙，宛如流暢乾淨的河水緩緩流動。這是一條生命之河，一個屬於臺南人的身心安歇之處。

Prologue—the River of Life (2012)

The early canals are like the girdle of the fairies, tying the sea to the fishermen in Tainan. White cloth streams and ripples like the river on the stage. Dancers swirl in supple white dresses, swaying and floating on stage as the river runs. This is the river of life. A place where the people in Tainan can rest their busy minds and exhausted bodies.



《焚》，趙傳安攝（2007） | Burning Photo by CHAO, Chuan-An

2002年開始以舞詩系列為創作主軸，結合文學舞蹈及現代影像科技，舞臺上絕妙的舞姿身影，再沉澱凝練後，藉由新元素、新思維的再次激盪，讓人有不同的體認及啟發，是新舞蹈生命的再現。—中華日報

Starting from 2002, Liao Mo-hsi Dance & Theater revolved its productions around dance and poetry. With the help of modern technology, movements on stage are reinforced with new strength and glow with a deeper understanding of live and dance alike. -China Daily News, Taiwan

一株「天生活在舞蹈裏面」的玫瑰，獨自綻放於南國的烈日天空下。—PAR表演藝術

A rose that was born to the art of dancing blooms solemnly under the southern sun. -Performing Arts Review, Taiwan